
KOMUNÁLNE 

VOĽBY 2018!

Narodila som sa 
v Československu. 
A občas mi je smutno. 
Najmä keď navštevujem 
moravské a české 
regióny a porovnávam... 
O dvadsať dní si 
pripomenieme sto 
rokov vzniku spoločnej 
republiky. A mne je 
ľúto, že nikto v našom 
regióne či v meste 
nechystá žiadnu 
„spomienkovú“ akciu (ak 
sa mýlim, dajte vedieť). 
V utorok 30. októbra 
budeme mať dokonca 
mimoriadny jednorazový 
štátny sviatok. Ako 
ho oslávime? Ja som 
už začala... Aj ostatné 
októbrové víkendy 
chcem so svojou rodinou 
navštevovať zaujímavé 
miesta u našich 
bratov. Najviac sa 
teším na 20. októbra 
na stretnutie českých 
a slovenských turistov 
pri Masarykovej 
chate a stĺpe česko-
slovenskej vzájomnosti 
na hraničnom hrebeni 
Beskýd. Takže bratia, 
opäť „brzy nashledanou“!
 Alena Borszéková 
 šéfredaktorka
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Na margo

Voľ by do  orgánov 
samosprávy v  sobotu 

10. novembra 2018

 Predvolebná kampaň 
beží naplno...

Organizácia JDS z úcty k starším, ich zdraviu a pohode 

Dali sme odpadom druhú šancu – separujeme!

Európsky 
deň jazykov 
na bánovských 
školách

Mesto Bánovce nad 
Bebravou i viaceré miestne 
organizácie vyvíjajú v rámci 
environmentálnej výchovy 
rôzne aktivity na  zvýšenie 
povedomia o  možnostiach 
recyklácie a zhodnocovania 
odpadu, a to najmä v snahe 
reagovať na  súčasný stav 
komunálneho odpadového 
hospodárstva a  nepriaz-
nivý pomer skládkovania 
k  recyk lácii. Európske 
i  národné štatistiky uka-
zujú, že biologický odpad 

tvorí takmer 40 % celko-
vého odpadu domácností. 
Kompostovanie je jednou 
z  najefektívnejších metód 
predchádzania vzniku 
odpadov ako i  zhodnoco-
vania biologicky rozložiteľ-
ných odpadov, v  ideálnom 
prípade priamo v  mieste 
ich vzniku – domácim 
a l e b o  k o m u n i t n ý m 
kompostovaním. 

C e l k o v é  n á k l a d y 
projektu Dajme odpadu 
druhú šancu predstavovali 

7  137 eur, pričom nadácia 
poskytla 4 532 eur a zvyšok 
tvorí spoluúčasť mesta 
z  rozpočtových zdrojov. 
Súčasťou projektu sú aj 
osvetové aktivity. Mladšie 
de t i  dos t a l i  náuč nú 
omaľovánku a  starší žiaci 
zaujímavú informačnú 
brožúrku o  kompostovaní 
a recyklácii. Jednotlivé školy 
a  škôlky pripravili pre deti 
tvorivé dielne, besedy alebo 
podujatia, kde sa najmä 

V rukách 
bánovského farára 
je už zriaďovacia 
listina novej 
cirkevnej strednej 
školy 

Fotovíkend 
s výstavou 
fotoklubov 
a beseda 
s profesorom 
Štreitom

Hýbme sa sami, aby 
nemuseli hýbať s  nami... 
tohto motta sa seniori JDS 
Bánovského okresu držia 
a  preto opäť organizovali 
spoločnú rekreáciu. Takto 
oddýchnutí a dobre naladení 
za  posledný septembrový 
týždeň „odštartovali“ október 
- Mesiac úcty k starším...

Štyridsať seniorov sa 
rekreovalo uprostred hôr 
na  Donovaloch. Aj keď ich 
tu neprijalo slnečné počasie, 
ubytovanie a  okolie bolo 
k plnej spokojnosti. Prvý deň 
patril návšteve Banskej Bys-
trice, kde ich sprievodca oboz-

D ajme odpadu druhú šancu je názov projektu, v rámci ktorého sa mesto uchádzalo o finančnú 
podporu Nadácie Slovenskej sporiteľne na nákup záhradných kompostérov a interiérových nádob 

na separovaný odpad pre materské a základné školy. 

Pokračovanie na 7. strane >>

Pokračovanie na 2. strane >>
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Mesto Bánovce nad Bebravou zverejňuje zámer
ponuka na nájom nebytového priestoru

v budove Domu služieb na nám. Ľ. Štúra súp. č. 
6 v  Bánovciach nad Bebravou. Ide o  nebytový 
priestor nachádzajúci sa na  1. nadzemnom 
podlaží s výmerou 32,79 m2. Bližšie informácie 
získate na stránke mesta: www.banovce.sk 

Žiadosti o financie 
do konca októbra!

Mesto môže podľa 
Všeobecne závä zného 
nariadenia mesta č. 53 
o poskytovaní dotácií práv-
nickým osobám a fyzickým 
osobám - podnikateľom 
p o s k y t n ú ť  d o t á c i e 
na rozvoj miestnej kultúry, 
zachovanie  pamiatkových 
objektov a pamätihodností, 
na  podporu vzdelávania, 
zdravotníctva, sociálnej, 
humanitnej a charitatívnej 
činnosti v  meste na  zák-
lade písomných žiadostí. 
Žiadatelia predkladajú 
na mestský úrad žiadosti 
o  dotáciu na  rok 2019 
do  31. októbra 2018. 
Na  poskytnutie dotácie 
nie je právny nárok . 
Pokiaľ žiadateľ, ktorému 
bola poskytnutá dotácia, 
nezúčtuje dotáciu v súlade 
s  VZN, bude v  najbližší 

nasledujúci rok jeho žia-
dosť o poskytnutie dotácie 
vylúčená. Celkový objem 
finančných prostriedkov 
vyčlenených na  dotácie 
na  jednotlivé účely roz-
deľujú príslušné komisie 
mestského zastupiteľstva 
na  zá k lade podaných 
žiadost í .  Rozhodnutie   
príslušnej komisie má 
odporúčajúci charakter. 
Vyčlenenie f inančných 
prostriedkov na jednotlivé 
účely v  rozpočte mesta 
v príslušnom rozpočtovom 
roku schvaľuje na základe 
pred ložených žiadost í 
a  v y jadrení príslušnej 
komisie zastupiteľstva 
mestské zastupiteľstvo. 
Viac informácií  a potrebné 
tlačivá vo VZN č. 53/2003 
nájdete na  www.banovce.
sk/samospráva.  (r)

Vyjadrenie RUVZ
k zápachu nájdete na internete

Mesto Bánovce nad 
B e b r a v o u  o p a k o v a n e 
žiadalo Regionálny úrad 
verejného zdravotníctva 
v  Trenčíne o  informáciu 
k  poda nému pod netu 
na  z ápach š í r iac i  sa 

v  Horných Ozorovciach. 
V  plnom znení zverejňu-
jeme odpoveď, doručenú 
v   m i n u l o m  t ý ž d n i , 
na  webovej stránke mesta 
a  facebooku Bánovské 
noviny.  (MsÚ)

Stanovisko poslancov 
k poslednému zastupiteľstvu

formou hry a zážitku majú 
naučiť správnym návykom 
už od detského veku. Žiaci, 
vrátane tých, ktorí nebývajú 
v rodinných domoch alebo 
nepoznajú kompostovanie, 
napríklad zo záhrad starých 
rodičov, môžu priamo sle-
dovať kompostovací proces. 
Vyzbieraný biologick y 
rozložiteľný odpad sa vloží 
do  záhradných kompos-
térov a po dozretí kompostu 
deti spolu s  pedagógmi 
kompost preosejú a  budú 
prihnojovať záhony v areáli 

školy. Získané vedomosti 
a  zručnosti v  oblasti kom-
postovania a  separovania 
odpadov môžu následne 
využívať i vo svojich domác-
nostiach a motivovať tak aj 
ostatných členov rodiny 
a svoje okolie. 

 Tlačová správa mesta

Dali sme odpadom druhú šancu...
Dokončenie z 1. strany >>

Na  poslednom zastu-
piteľstve sme sa dopytovali 
a  domáhali pravdy, nad-
väzne na  obsah ČLÁNKU 
uverejneného Mestom 
Bánovce nad Bebravou 
v  regionálnych novinách 
MY - Topoľčianske noviny, 
na obsah ktorého sa pýtala 
poslankyňa mesta Nadežda 
Zaťková, primátora mesta, 
kto je zodpovedný za polo-
pravdy, ktoré sú v  tomto 
článku uvedené, ako tento 
článok vznikol, kto ho písal 
a čo znamená  titulok „vojna 
primátora s poslancami“!

V  tomto ČLÁNKU 
sa píše, že primátor 
mesta od  svojho nástupu 
do  funkcie vedie vojnu 
s  istou veľkou skupinou 
poslancov, že už druhé 
volené obdobie rieši napäté 
vzťahy s poslancami, že mu 
poslanci dlhodobo obme-
dzujú plat, že obhajujú 
a schvaľujú „nejaké zmluvy“ 
v  súvislosti s  kosením 
v  jednotlivých mestských 
častiach, atď. s  odkazom 
v článku – „uviedol hovorca 
mesta“.

Autor tohto článku 
zámerne píše vo svojich 
vyjadreniach polopravdy 
a  ten, kto ovláda proble-
matiku fungovania samo-
správy mesta, to skutočne 
nemôže pochopiť! Veď 
podpisovanie štandardných 
obchodných zmlúv, objed-
návok, všetkých foriem 

pracovných zmlúv, podpi-
sovanie faktúr je výhradná 
kompetencia primátora 
a nie poslancov! O tom, aké 
objednávky, zmluvy a  fak-
túry podpisuje primátor, 
aké faktúry mesto platí - sa 
my, poslanci dozvedáme 
z o� ciálnych stránok mesta, 
tak ako aj ostatní občania, 
ak majú záujem, kde sa 
musia podľa platných práv-
nych noriem zverejňovať. 
Keby tento zákon neplatil 
a žiadali by sme do takýchto 
zmlúv nazrieť, asi aj to 
by pán primátor označil 
za  obmedzovanie svojej 
práce.

A čo sa týka obmedzo-
vania platu primátora? Pán 
primátor, ak by si náhodou 
nevedel, plat máš dlhodobo 
schvá lený u znesen í m 
mestského zastupiteľstva zo 
dňa 26.4.2016, s platnosťou 
od  1.5.2016, a  tento Tvoj 
plat sme ti zvýšili o  35 % 
(max. by to mohlo byť 70 %) 
nadväzne na základné usta-
novenie uvedené v  zákone 
č. 253/1994 Z.z., čo je 
v súčasnosti spolu za jeden 
mesiac 3 259 eur. 

K  tomu, na  čo sme sa 
pýtali na  zastupiteľstve, 
pán primátor vo svojom 
stanovisku uvádza, že ho 
mrzí, že hovorca mesta bol 
na zastupiteľstve neprávom 
osočený z  viacerých strán 
k  obsahu vyššie uvede-
ného článku, ale zároveň 

píše, že tento článok sám 
podpisoval. Zároveň sa 
však tiež vyhovára, že 
v  predmetnom článku 
nepoužil slovné spojenie 
“vojna medzi primátorom 
a poslancami“, ale zároveň 
potvrdzuje, že napísal, že 
bojuje s  istou skupinou 
poslancov. A  nie je to 
náhodou to isté? Doposiaľ 
sa ale primátor nevyjadril, 
kto je teda za  obsah tohto 
článku zodpovedný? Ak to 
teda nie je hovorca mesta, 
tak potom kto to je? Nie si to 
náhodou Ty, pán primátor? 
Ak Ťa mrzí, že hovorca 
mesta bol neprávom oso-
čovaný, malo by Ťa mrzieť 
aj to, že aj poslanci mesta 
boli neprávom osočovaní 
a to tým, že v článku, ktorý 
si Ty podpísal, sú uvedené 
polopravdy a  účelovo tu 
zovšeobecňuješ problém, 
ktorý sa netýka všetkých 
poslancov.

Ak máš charakter 
a  schopnosť priznať si 
chybu, že si všetkých 
poslancov týmto článkom 
účelovo zhodil a  vedome 
si nám pripísal neriešenie 
vecí, ktoré nie sú našou 
kompetenciou, tak by si 
sa mal poslancom ospra-
vedlniť! Potom, ja nemám 
problém sa ospravedlniť 
hovorcovi mesta, ktorý 
je v  spomínanom článku 
uvádzaný v  texte „uviedol 
hovorca mesta“, čo pre nás 

čitateľov znamenalo, že 
článok písal pán hovorca.

Ty sa pán primátor však 
účelovo od obsahu článku, 
ktorý si podpísal, všelija-
kými slovnými kľučkami 
vyviňuješ, ale, ak by si 
chcel tento problém riešiť, 
je tu ešte aj ďalšia možnosť. 
Ak obsah spomínaného 
článku nezodpovedá tomu, 
čo si Ty napísal, tak máš 
dôvod   žalovať predmetné 
noviny za  hanobenie dob-
rého mena poslancov mesta 
a  dobrých vzťahov medzi 
poslancami mesta s primá-
torom a máš teda ešte väčší 
dôvod na  ospravedlnenie 
sa nám všetkým, a zároveň 
aj čitateľom týchto novín, 
že musia takéto invektívy 
čítať. Alebo Ti vyhovuje,  
že v  poslednej dobe sa 
rozmohla na  mestskom 
úrade móda zastrašovania 
podávaním trestných ozná-
mení na  poslancov mesta? 
K  čomu je toto dobré, to 
normálny človek nemôže 
pochopiť!

A  na koniec ,  pá n 
hovorca určite najlepšie 
vie, ako to bolo s obsahom 
tohto článku a ak má vôľu, 
tak by mal priznať, kto je 
za jeho obsah zodpovedný, 
aby sa objektivita a slušnosť 
nevytratila zo slobody slova 
a takisto aj z obsahu komu-
nikácie medzi poslancami 
mesta a vedením mesta. 

  Mária Hajšová

Primátor k MŠ Horné Ozorovce

Mesto Bánovce nad Bebravou vyhlasuje 
výberové konanie na pracovnú pozíciu

odborný referent odboru služieb mestu, 
oddelenie životného prostredia, dopravy, obchodu 
a služieb 

Požadované kvalifikačné predpoklady a  iné 
kritériá a požiadavky: vysokoškolské vzdelanie tech-
nického smeru so zameraním na životné prostredie, 
spôsobilosť na  právne úkony v  plnom rozsahu, 
občianska bezúhonnosť, komunikačné schopnosti, 
profesionálne vystupovanie, kultivovaný písomný 
prejav, znalosť práce s PC, vodičský preukaz skupiny 
B, znalosť legislatívy v  oblastiach: verejnej správy 
s  dôrazom na  územnú samosprávu mesta a  život-
ného prostredia. 

Druh pracovného pomeru: na  dobu určitú 
na jeden rok s možnosťou ďalšieho predĺženia.

Termín nástupu: dohodou. 
Pracovný úväzok:  100 %. 
Ponúkaný plat: základný plat 566 eur. 
Zoznam požadovaných dokladov a ďalšie infor-

mácie na webe mesta. Písomnú žiadosť o zaradenie 
do  výberového konania spolu s  požadovanými 
dokladmi doručte do 22. októbra 2018 do 12.00 h 
na adresu mesta. Obálku označte heslom „ VK refe-
rent odboru služieb mesta - neotvárať“.

Vážení Bánovčania, som nútený 
uviesť na  pravú mieru informácie, 
ktoré sa šírili v Horných Ozorovciach 
a  týkajú sa existencie a  fungovania 
materskej školy v tejto mestskej časti. 

Mesto v žiadnom prípade neuvažo-
valo a  ani neuvažuje o  jej zrušení 
a  zatvorení. V  poslednom období 
sme do  škôlky investovali nemalé 
� nančné prostriedky, aby sme zlep-

šili kvalitu života detí navštevujúcich 
toto predškolské zariadenie. Pevne 
verím, že bude deťom i  rodičom 
slúžiť ešte mnoho rokov. 

 Marián Chovanec, primátor
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Kandidát na primátora mesta
Kandidát na poslanca v obvode 2 - východ

SRDCE, ROZUM, SLUŠNOSŤ

Objednávateľ: Mgr. Miroslava Hudecová, Matice slovenskej 1260/5, 957 04 Bánovce nad Bebravou  Dodávateľ: MsKS, Ul. J. Matušku 766/19, 957 01 Bánovce nad Bebravou

Vážení spoluobčania, 
milí Bánovčania,

volám sa Miroslava 
Hudecová a  v  novembrových 
komunálnych voľ bách sa 
budem uchádzať o Vašu priazeň 
ako nezávislá kandidátka 
s  číslom 3 na  funkciu primá-
torky Bánoviec nad Bebravou 
a  s  číslom 10. na  poslankyňu 
mestského zastupiteľstva 
za volebný obvod číslo 5 Dub-
nička. Ako kandidátka nie som 
viazaná sponzorskými darmi, 
nemám tiché politické dohody, 
nesľubujem žiadne funkcie 
a posty. Práve táto nezávislosť 
a  politická sloboda mi dáva 
možnosť zastupovať skutočné 
záujmy Bánovčanov, záujmy 
Vás všetkých. 

Komunálnu polit iku 
vnímam ako prostriedok 
na  prácu v  prospech komu-
nity, ako službu občanom, 
ktorí v  meste žijú. Moje 
rozhodnutie do  nej vstúpiť 
nebolo jednoduché a nevzišlo 
z večera do rána. Predchádzalo 

tomu zvažovanie všetkých 
za  i  proti, diskusie v  rodine. 
Viac ako tri roky aktívneho 
sledovania bánovskej samo-
správy a zapájania sa do vecí 
verejných ma presvedčili, že 
je stále veľa práce, ktorá sa dá 
pre občanov robiť ináč, lepšie. 
Najviac podnetné sú pre mňa 
časté rozhovory s  ľuďmi, 
rodákmi, či s tými, čo tu chcú 
len v  pokoji žiť a  pracovať. 
Je na  čase spojiť všetkých so 
srdcom pre toto mesto. Spojiť 
ľudí, čo chcú rozumne viesť 
Bánovce napred, do  21. sto-
ročia. Neuznávam mocenské 
boje, veľké egá, chamtivosť. 
Na  prvom mieste je u  mňa 
spokojný občan, verejný 
záujem, toto mesto a  život 
v  ňom. Nenosím ružové 
okuliare a  viem, že politika 
a  samospráva nie je ľahká. Je 
hlavne o  odbornosti, komu-
nikácii, ochote i  spolupráci 
všetkých zainteresovaných, 
prijímaní kompromisov. 
Nikto učený z  neba nespadol 
a  všetko si vyžaduje čas 
i  značné vedomosti. Raz 
dávnejšie mi jeden múdry 
starší pán povedal: „Múdrosť 
neprichádza len s  vekom, ale 
i  so životnými skúsenosťami“. 
Verím, že s  podporou tých, 
ktorí poznajú môj entu-
ziazmus, chuť a  odhodlanie, 
budem môcť veci riešiť, meniť, 
zlepšovať a  doteraz získané 
pracovné a osobné skúsenosti 

dostatočne využijem pri 
práci s Vami, v prospech ľudí 
i celých Bánoviec.

Dnes na úvod si dovolím 
na zoznámenie pár viet o mne. 
Nie všetci ma poznáte osobne, 
i  keď možno moje meno nie 
je už také neznáme. Mám 39 
rokov.   Som vydatá. S  man-
želom vychovávame trinásť-
ročného syna. V  Bánovciach 
nad Bebravou bývam od roku 
1998. Môj otec tu vyrastal, 
moji prarodičia tu žili celé 
desaťročia. V  detstve i  počas 
študentských rokov som veľmi 
rada trávila prázdniny práve 
tu, v  Bánovciach. Učarovali 
mi. Mám tu rodinu, prácu, 
zázemie a  dlhoročných pria-
teľov. Viac ako polovicu života 
som prežila v  tomto  meste, 
ktoré je mi už roky domovom. 
Absolvovala som Obchodnú 
akadémiu v  Žiari nad 
Hronom a  úspešne ukončila 
aj vysokoškolské štúdium 
na  Vysokej škole ekonómie 
a manažmentu verejnej správy 
v  Bratislave. Už 21 rokov 
pracujem v spoločnosti Gabor 
s.r.o. ako účtovníčka, v posled-
ných rokoch aj ako metodička. 
V  rámci pracovných povin-
ností sa okrem účtovníctva 
venujem aj registratúre, 
tvorbe smerníc a metodických 
postupov. Rada cestujem 
s  rodinou a  poznávam krásy 
Slovenska. Príroda a vidiek sú 
pre mňa relaxom. Vo voľných 

chvíľach čítam odbornú 
literatúru a  rozširujem si 
svoje vedomosti z  rôznych 
oblastí života. Patrím k zakla-
dateľkám ženského futbalu 
v  Bánovciach na  Bebravou. 
Bola som členkou folklórneho 
súboru v  Uhrovci a  k  ľudovej 
kultúre a  tradíciám mám 
dodnes veľmi blízky vzťah. 

Zastupujem 46 vlastníkov 
bytov a som hospodárka byto-
vého domu na  Ulici Matice 
slovenskej. Predsedám občian-
skemu združeniu Za  život, 
ktoré má takmer tristo členov. 
Štvrtým rokom rozvíjam svoje 
občianske aktivity v  oblasti 
verejnej správy a samosprávy. 
Pomáham ľuďom, ktorí majú 
problém veci riešiť, nevedia 
si rady a  narazili na  neod-
bornosť, neochotu a  nepro-
fesionálny prístup zo strany 
úradov. Školstvo, verejné 
� nancie, sťažnosti, petície, slo-
bodný prístup k informáciám, 
verejné obstarávanie, zmluvy, 
dodržiavanie správneho 
poriadku, zákonníka práce 
a mnoho ďalších. To všetko sú 
oblasti, ktorým som sa začala 
venovať a  neustále si v  nich 
rozširujem vedomosti. Z času 
na  čas, Vám prinášam môj 
názor občana v  Bánovských 
novinách. Roky je mojím naj-
obľúbenejším citátom a vlastne 
už aj životným krédom: „Buď 
zmenou, ktorú chceš vo svete 
vidieť, aj Ty sám.“

Toľko dnes, pár viet 
o mne, na úvod. Čo ponúkam, 
čo a ako chcem dosiahnuť a čo 
sľúbiť nemôžem, dozviete sa aj 
na  mojom webe (www.miro-
slavahudecova.sk) a  v  ďalších 
číslach októbrových Bánov-
ských novín. 

Čo môžete urobiť 
VY pre naše mesto

Všetci máme svoje 
predstavy, očakávame pozi-
tívne zmeny. Mať plány, vízie 
a  predsavzatia je dobré. Ešte 
lepšie, keď sú reálne splniteľné 
a  spájajú čo najviac ľudí. Ak 
majú Bánovce nad Bebravou 
začať napredovať, ak máme 
zvýšiť úroveň a  kvalitu nášho 
života na  komunálnej úrovni, 
zmena v  novembri je nevy-
hnutná. Svojich zástupcov si 
preto vyberajte starostlivo 
a  s  rozvahou. Zvolení budú 
najbližšie štyri roky zastupovať 
všetkých občanov. Mali by nás 
reprezentovať múdro a  dôs-
tojne. Nedajte len na „zvučné, 
známe“ mená, ktoré neplnia 
naše očakávania už niekoľko 
volebných období. Počúvajte 
a  pýtajte sa kandidátov, 
ktorí v  Bánovciach naozaj 
žijú, bývajú a  nemajú tu len 
trvalý pobyt. Oslovte priamo 
tých, blízko Vás, vo Vašom 
volebnom obvode. Vedia, čo 
Vám chýba a  čo by ste chceli 
zmeniť? Aké sú ich predstavy? 
Majú čistú politickú minulosť? 
Rozmýšľajte, prosím, nad tým, 

či budú vedieť bez prezliekania 
„straníckych tričiek“, bez 
káuz a  postranných záujmov 
ochotne pri ložiť „ruku 
k  dielu“. Nebudú porušenia 
zákonov obhajovať „vyšším“ 
záujmom? Nahradia konečne 
aroganciu za  slušnosť, egá 
za empatiu,  ješitnosť za ústre-
tovosť a vľúdnosť?

„Starým“ poslancom 
treba poďakovať a  nechať ich 
konečne oddychovať doma. 
Môžu radiť, na  riadenie mali 
už dosť príležitostí a  času. 
Nie každý z  nás je dnes s  ich 
prácou a správaním spokojný. 
Mladá a  stredná generácia sa 
hlási k  slovu! „Nové tváre“ 
môžu byť veľkým prínosom. 
Podporme ich, podporte nás! 
Nás všetkých, čo hľadáme 
spôsoby ako mesto spájať, 
slušne a zodpovedne ho v pro-
sperujúce budovať, nie dôvody, 
prečo sa to nedá. Poučme 
sa spolu z  histórie dávnej či 
nedávno minulej. Vytvorme 
si konečne novú, vlastnú 
prítomnosť i budúcnosť. Nech 
Bánovce sú mestom pre život 
nás všetkých, poďme spolu 
10.11.2018 k volebným urnám 
a  voľme ľudí, čo majú srdce, 
rozum, slušnosť! 

S úctou
Mgr. Miroslava Hudecová
Vaša nezávislá kandidátka 

s číslom 3
 na primátorku 
 Bánoviec nad Bebravou 
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Jeseň hýri všetkými farbami a  ako 
pôvabná pani zavítala aj do  Primulky 
- Materskej školy Hollého. Na  jej počesť 
sa tu konala veľká tekvičková slávnosť, 
na ktorú prišli všetky primulkovské deti so 
svojimi rodičmi a súrodencami. Na oslavu 
nezabudli prísť ani Farbička Zuzička, 
Kvapôčka Niky a Šašo Jašo, ktorí mali plné 
ruky práce - maľovali usilovne na  detské 
líčka. Deti predstavili svoje krásne tekvičky 
na  symbolickom pochode okolo materskej 
školy a potom sa smelo pustili do súťaženia 
a  hľadania jesenného pokladu. Po  občer-
stvení nechýbala ani spoločná tancovačka. 
Skrátka, bola to poriadne vydarená akcia. 
A  nelenilo ani slniečko,  na  všetkých sa 
veselo usmievalo a  dotváralo atmosféru 
jesenného popoludnia...  (mš)

Pani jeseň v škôlke Primulka

V rukách bánovského farára je už zriaďovacia listina
novej Cirkevnej strednej školy sv. Terézie z Lisieux

Európsky deň jazykov na bánovských školách

Nová stredná škola bude 
sídliť v  priestoroch bývalej 
Strednej priemyselnej školy 
na  Ulici Farská. Pomeno-
vaná bude po  známej uči-
teľke cirkvi, karmelitánskej 
mníške, ktorá bola pápežom 
Piom XI. v roku 1923 vyhlá-
sená za blahoslavenú a o dva 
roky neskôr za svätú. Pokiaľ 
chcú rodičia súčasných 
deviatakov zabezpečiť pre 

svoje deti kvalitné vzdelanie 
a  výchovu v  súlade s  kres-
ťanským učením a  vierou, 
bude to pre nich tá správna 
voľba. Určite treba prekonať 
predsudky typu „tam sa 
budú stá le len modliť “ 
a  pod. Ako na  každej 
dobrej škole, prvoradé bude 
predovšet k ý m k va l itné 
vzdelanie poskytované kva-
lifikovanými pedagógmi. 

Je štatisticky dokázané, že 
práve cirkevné školy patria 
k  tým najkvalitnejším, či 
už z  hľadiska vzdelávania 
alebo výchovy. V  prvom 
školskom roku budú otvo-
rené tri študijné a  jeden 
učebný odbor. Absolventi 
študijného odboru operátor 

odevnej výroby získajú 
po úspešnom ukončení ako 
maturitné v ysvedčenie, 
tak aj výučný list. Ďalšie 
dva odbor y, ukončené 
maturitnou skúškou, budú 
s  výchovným zameraním: 
vychovávateľsko - opatro-
vateľská činnosť a sociálno-

v ýc hov ný  pr a c ov n í k . 
Učebný odbor biochemik -
mliekarská výroba bude 
posk y tovať  re leva nt né 
v z d e l a n i e  v   o b l a s t i 
potravinárstva. 

Pôjde o  školu podpo-
rujúcu fyzické i  psychické 
zdravie a  v y tvorí t iež 
podmienky na  využitie 
voľného času v záujmových 
aktivitách v  rámci svojich 
možností. Zriaďovateľom 
školy je Biskupský úrad 
Nit r a .  Jeho  z á s t upc a 
generá lny v ikár Mons. 
Peter Brodek práve v  deň 
liturgickej spomienky na sv. 
Teréziu z Lisieux v pondelok 
1. októbra 2018 zavítal 
do Bánoviec nad Bebravou, 
aby mohol oficiálne odo-
vzdať všetky dokumenty 
súvisiace so zriadením 
tejto inštitúcie. Tento akt 
sa uskutočnil vo farskom 

Kostole Najsvätejšej Trojice 
počas večernej svätej omše, 
ktorú on sám aj celebroval. 
Spolu s   miniš t ra nt mi 
a  zástupcami cirkevného 
života vstúpil do  chrámu 
v  slávnostnom sprievode. 
Následne odslúžil svätú 
omšu, po  ukončení ktorej 
došlo k spomínanému sláv-
nostnému aktu odovzdá-
vania zriaďovacej listiny, 
ako aj ďalších poverovacích 
listín. Uvedené dokumenty 
si z jeho rúk prevzal správca 
farnosti Stanislav Garaj. 
Ako on sám povedal, toto 
dielo je hotové tak na  70 
percent. Na  to, aby bolo 
dokončené úplne, toho 
treba urobiť ešte veľmi veľa. 
Aby tomu tak bolo, farníkov 
a  všetkých veriacich prosí 
o  intenzívne modlitby 
na tento úmysel. 
 Text a foto: Marek Kasala

Aj tento rok podporila ZŠ 
Školská vzdelávanie v  oblasti 
cudzích jazykov rôznorodými 
aktivitami na hodinách angličtiny 
v  rámci Európskeho dňa jazykov 
26. septembra. Štvrtáci vytvorili 
leporelo s  frekventovanými 
výrazmi a  vlastnoručne nakres-
lenými obrázkami detí, ktoré ich 
už vedia používať. Žiaci ôsmeho 
ročníka propagovali tento deň 
priamo medzi obyvateľmi nášho 
mesta a  rozdávali im slovníčky 
s niekoľkými užitočnými výrazmi 
v  angličtine. Počínali si priam 
profesionálne. Deviataci vytvorili 
plagát so zbierkou pozdravov 
v niekoľkých európskych jazykoch 
v  zaujímavom symbolickom 

prevedení. Ich tímová spolupráca 
a  organizácia práce bola obdivu-
hodná...  (jm)

V  ZŠ Duklianska pripravili 
„jazykárky“ akciu pod názvom 
Jazyková krajina. Žiaci tretieho 
až ôsmeho ročníka mali možnosť 
rozšíriť si jazykové vedomosti 
v  rôznych častiach. Vo Farbičkove 
pomenovali farby nielen v jazykoch 
nám blízkym, ako sú čeština, 
poľština či ruština, ale i  v  nem-
čine, francúzštine, či dánčine. 
V  Číselkove sa pomocou bubnov 
naučili počítať v siedmich jazykoch. 
V Telefónnej búdke si svoju pamäť 
potrápili tým, že si museli zapa-
mätať pomenovania obrázkov... Vo 
Vlajkove žiaci priraďovali štátne 
zástavy k  európskym krajinám, 
atď. Pripravené prezentácie sa 
venovali privítaniu, poďakovaniu 

a  vyznaniu lásky opäť v  rôznych 
európskych jazykoch. Každá 
aktivita poskytla žiakom aj spätnú 
väzbu v  podobe krátkych testov. 
Po  ich vyhodnotení všetci zistili, 

ako dobre im slúži pamäť a  koľko 
nových poznatkov si z  Jazykovej 
krajiny odnesú. Na  záver sa žiaci 
zapojili do  veľkého jazykového 
kvízu...  (lb)

O kres Bánovce nad Bebravou je v rámci 
Trenčianskeho kraja jediným okresom, 

v ktorom absentuje školské zariadenie 
vychovávajúce žiakov v kresťanskom duchu, 
patriace pod správu rímskokatolíckej cirkvi. 
Táto skutočnosť sa však onedlho zmení, 
pretože v školskom roku 2019/2020 privíta 
svojich prvých študentov nová Cirkevná 
stredná škola sv. Terézie z Lisieux.

Gynekologická ambulancia
MUDr. Bašková Andrea
- gynekológia a pôrodníctvo
- 3D- 4D ultrazvuk
je presťahovaná z budovy polikliniky 
na ulicu Sládkovičovu 723/9, 
Bánovce nad Bebravou

Tel. kontakt: 0919 402 519
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Jednou z  celosloven-
ských súťaží je aj Petzvalov 
mapový okruh fotoklubov. 
Prebieha celý rok a  tohto-
ročná súťaž vyvrcholí 
spoločným vyhodnotením 
v našom meste v piatok 19. 
októbra o  16.00 h v  Mest-
skom kultúrnom stredisku. 
Súčasťou vyhodnotenia je 
výstava fotogra� í všetkých 
fotoklubov zapojených 
do súťaže a akt oceňovania 
autorov víťazných fotogra� í.

Keďže každý rok je 
vyhodnotenie v inom meste, 
na  Fotoklub Rokoš vyšlo 
vyhodnotenie po  viac ako 
desiatich rokoch. V  spolu-
práci s MSKS a občianskym 
združením Been pripravuje 
fotoklub pre všetkých 

priaznivcov fotografovania 
na 19. až 21. októbra inšpi-
ratívny víkend. Kurátorom 
výstavy a  hosťom celého 
podujatia je uznávaný foto-
graf profesor Jindřich Štreit. 
Fotografovaniu sa venuje už 

50 rokov, aj keď musel svoju 
prácu počas komunizmu 
na  nejaký čas zanechať. 
V  jeho fotogra� ách nájdete 
obrazy dedín a života v nej, 
ale častou témou sú ťažko 
pracujúci ľudia a  sociálne 
témy – drogovo závislí, 
hendikepovaní, starí ľudia, 
ľudia bez domova a  pod. 
V  sobotu 20. októbra 
o  9.30 h vás pozývame 
do  MsKS na  jeho prezen-
táciu s názvom Kde domov 
můj. Pomocou rozprávania 
a  fotografií poputujeme 
k  ľuďom, ktorí bývajú, 
i k tým, čo domov tak úplne 
nemajú. Sobotou však náš 

program nekončí, ak sa 
chcete dozvedieť viac o pro-
fesorovi Štreitovi, v nedeľu 
21. októbra vám ponúkame 
osobné stretnutie a  roz-
hovor s ním. Súčasťou bude 
aj celovečerný dokument 
s  názvom Na  tělo, ktorý 
odhaľuje jeho osobné nasta-
venie a  životnú filozofiu. 
Pôvodne bol zamýšľaný ako 
pocta k  jeho sedemdesia-
tinám v roku 2016, ale téma 
jeho života prerástla autorku 
Libušu Rudinskú a  vďaka 
dlhému času stráveného 
prípravou a  komunikáciou 
s fotografom sa rozhodla pre 
intímnejšiu sondu do  jeho 
života. Na  viac sa môžete 
tešiť priamo na  podujatí. 
 (MsKS)

spoločnosť 5

Poďakovanie 
Ďakujeme všetkým priateľom, susedom a  známym, 
ktorí sa dňa 30. septembra 2018 prišli vo veľkom počte 
rozlúčiť s  naším drahým manželom, otcom, synom, 
bratom a krstným otcom

Ivanom Hankom, 
ktorý nás náhle opustil vo veku 44 rokov. 
Ďakujeme, že ste sa svojou prítomnosťou a kvetino-
vými darmi snažili zmierniť náš obrovský zármutok 
a žiaľ. Smútiaca rodina

 Spoločenská kronika

Marta Žatková, rod. Kajabová *1924
Milan Mitala *1954

Opustili nás

Michal Dúck y a Alžbeta Sečanská

Uzavreli manželstvo

Fotovíkend s výstavou fotogra� í fotoklubov
Beseda s profesorom Jindrichom Štreitom

Vážení jubilanti,
rešpektujúc   zákon č. 18/2018 Z.z. o  ochrane 

osobných údajov  mesto Bánovce nad Bebravou dáva 
do pozornosti zmenu v súvislosti s organizáciou akcie 
Slávnosť jubilantov. Primátor mesta a  predsedovia 
občianskych výborov mestských častí v spolupráci so 
Zborom pre občianske záležitosti v Bánovciach nad 
Bebravou pravidelne pozývajú občanov mesta, ktorí 
sa v  danom polroku kalendárneho roka dožívajú 
životného jubilea 70, 75, 80, 85, 90 a viac rokov na sláv-
nostné posedenie. Preto prosíme občanov, ktorí sa 
v aktuálnom polroku od 1.7.2018 do 31.12.2018 dožijú 
vyššie spomínaného jubilea a majú záujem zúčastniť 
sa posedenia, aby sa dostavili najneskôr do  24. 
októbra 2018 na  Matričný úrad k  pani Botkovej 
(budova Domu služieb, Nám. Ľ. Štúra 6/6), kde bude 
s vami spísaná Žiadosť o slávnostné prijatie pri príle-
žitosti môjho životného jubilea.   Občania mestských 
častí, prosíme, v tejto súvislosti kontaktujte predsedu 
občianskeho výboru mestskej časti. Za  pochopenie 
ďakujeme. Matričný úrad

Nové knižky pre deti v bánovskej knižnici
Do  bánovskej knižnice 

v posledných dňoch pribudli 
nové zaujímavé knižky pre 
deti. Stalo sa tak vďaka pod-
pore Nadácie ZSE a projektu 
s  názvom Obývačka pod 
platanom. V letných mesia-
coch sme vás informovali 

o štyroch podujatiach, ktoré 
sa konali priamo na našom 
námestí, boli venované 

najmä deťom a ich rodičom 
a ich cieľom bola motivácia 
detí k  čítaniu. Počas nich 
sme predstavili detských 
autorov a  ich knižky. Tie si 
odteraz môžete zapožičať aj 
v našej knižnici. A nielen tie 
– k dispozícii máme mnoho 

zaujímavých titulov z  pera 
slovenských, ale aj zahra-
ničných autorov detskej 
literatúry. V  nasledujúcich 
vydaniach Bánovských 
novín vám jednotlivé nové 
knižky predstavíme pod-
robnejšie.  (zj)

F otoklub Rokoš je súčasťou kultúrno-
spoločenského života v Bánovciach už 

viac ako dvadsať rokov. Tvoria ho priaznivci 
fotografie, ktorých tvorba mnohokrát 
dosahuje profesionálnu úroveň. Klub 
i jednotliví členovia sa aktívne zúčastňujú 
rôznych slovenských a medzinárodných súťaží, 
kde získali niekoľko ocenení a čestných uznaní.

Program Kultúrneho 
centra Ži:va na október 

St 10.10. (17:00) 
HRÁM SA S  TATOM: 
hry a  premietanie, Pi 
12.10. (19:00) NAŽI:VO: 
hudobný večer - hosť 
Maroša Buchela: Hrobár, 
So 13.10. (16:00) VEČER 
SPOLOČENSKÝCH HIER: 
príďte si skúsiť zahrať 
hry od  výmyslu sveta /
pre dospelých/, Po  15.10. 
(18 : 0 0)  JA Z Y KOVÁ 
KAVIAREŇ: konverzujme 
pri čaji cudzojazyčne AJ/
NJ/RJ, Ut 16.10. (15:00) 
Stretnutie záhradkárov, 
(17:00) ATUM: prezentácia 
4 ľudových remesiel: Orga-
nizuje CVČ, St 17.10. (17:00) 
HRÁM SA S  TATOM: 
vedecký workshop pre deti 
od 11 do 12 rokov, Po 22.10. 
(19:00) KNIŽNÝ KLUB: 
stretnutie priaznivcov 
l iteratúr y. Sprevádza 

Eva Lavríková, Ut 23.10. 
(18:00) TANČIAREŇ: 
tanečný večer nielen pre 
seniorov. Prineste si so 
sebou vinylové platne a chuť 
zabaviť sa., St 24.10. (17:00) 
HRÁM SA S  TATOM: hry 
a  tvorivé dielne, Pi 26.10. 
(20:00) FK KASSANDRA: 
pr e m ie t a n ie  f i l mu 
Tiesňové volanie, nový 
dánsky thriller režiséra 
Gustava Möllera  z roku 
2018 (15+), So 27.10. (19:00) 
MEDZIGENERAČNÝ
KVÍZ: otázky a  odpovede 
pri príležitosti 100. výročia 
vzniku samostatného 
Československého štátu, 
Po  29.10. (17:00) ZELEŇ 
V MESTE: beseda o pesto-
vaní ovocných a okrasných 
stromov, St 31.10. (17:00) 
HRÁM SA S  TATOM: hry 
a premietanie.  (kh)
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 Predám el. bojler ARISTON 50 l. Málo používaný. 
Cena 80 eur. Tel. 0908 036 731.
 Dám do  prenájmu v  Bánovciach nad Bebravou 
jednoizbový byt a  garáž od  1. októbra. Tel. 
0903 376 459.
 Predám jablká - jonatánky cena za 1 kg 0,30 eur,. 
Tel. 0902 830 022, 038/760 34 23.
 Vezmem do prenájmu  v Bánovciach nad Bebravou 
1 izb. byt, prípadne garsónku. Tel. 0904 641 702

INZERCIA

Basketbalisti kadeti dvakrát víťazne
Kadeti Bánovského 

basketba lového k lubu, 
zverenci Jakuba Gajdoša,  
odštartovali novú sezónu 
zápasom proti B.S.C Brati-
slava. Našim vicemajstrom 
Slovenska sa prvé stretnutie 
v  poslednú septembrovú 
sobotu nového ročníka 
v ydari lo, keď starších 
basketbalistov z  hlavného 
mesta porazili presvedčivo 
72:39.  V  kategórii do  17 
rokov nastúpili s kádrom, 
ktorý je o  rok mladší ako 
súpisky súperov, preto sa 
proti bratislavskému B.S.C 
očakával vyrovnaný zápas, 
no opak bol pravdou. Hráči 
v bielo-červených dresoch 
u robi l i  zo s t ret nut ia 
jednoznačnú záležitosť 

v  druhej štvrtine, ktorú 
vyhrali suverénne 23:7. Aj 
po  veľkej prestávke boli 
chalani BBK jednoznačne 
lepším tímom, pričom 
domi nova l i  v   k a ž dej 
hernej činnosti na  palu-
bovke. Priestor na ihrisku 
dostali všetci hráči a  tí si 
v pohodovom tempe pred 
peknou diváckou kulisou 
pripísali dôležité víťazstvo. 
Bánovský basketbalový 
klub – B.S.C. Bratislava 
„YELLOW“  72 : 39, 
štvrtiny 13:9, 23:7, 21:16, 
15:7. Body: M. Špánik 24, 
S. Urban 12, R. Jancusko 
10, M. Lagin 8,D. Fišer 6,  
P. Gajdoš 5, T. Belák 3, M. 
Kolárik 2, O. Drozdík 2, J. 
Crha 0, M. Miklo 0.

O  deň neskôr 30. sep-
tembra nastúpili naši bas-
ketbalisti na stretnutie proti 
ďalšiemu celku z hlavného 
mesta. Tentoraz proti klubu 
B.S.C. Bratislava „BLUE“, 
v  ktorom pôsobia aj hráči 
narodení v roku 2001 a preto 
bolo pred zápasom len 
veľmi ťažké tipovať, ktorý 
tím bude ťahať za  kratší 
koniec. Priebeh stretnutia 
ukázal, že na  palubovke 
bolo v  podstate iba jedno 
družstvo a to naše. Doslova 
sme prevalcovali hostí 
a  pripísali si na  konto 
aj druhý jednoznačný 
triumf. Hlavný tréner dal 
v stretnutí opäť dostatočný 
priestor všetkým hráčom 
na  súpiske. Tí sa mu 

za  dôveru odvďačili víťaz-
stvom 83:27. BBK  – B.S.C 
Bratislava „ BLUE“ 83 : 27, 
štvrtiny 28:5, 18:5, 14:9, 
23:8. Body : M. Špánik 20, 
S. Urban 18, R. Jancusko 
18, P. Gajdoš 7, T. Belák 5, 
D. Fišer 4, M. Miklo 4, M. 
Kolárik 3, J. Crha 2, M. 
Lagin 2, O. Drozdík 0.

 Najvyššia slovenská 
súťaž kadetov je rozdelená 
do  dvoch skupín na  sku-
pinu východ a západ. Druž-
stvá odohrajú medzi sebou 
stretnutia každý s každým, 
doma aj vonku. Najlepšie 
4 tímy každej skupiny si to 
medzi sebou rozdajú rov-
nakým systémom o postup 
na  záverečný turnaj maj-
strovstiev Slovenska.  (ju,aj)         

Dva góly kapitána hostí rozhodli
Spartak Bánovce – Jaslovské Bohunice 1:2 (0:0)

V  dôležitom zápase 
opäť doplatili naši futba-
listi na  svoju mladícku 
neskúsenosť a  nerozváž-
nosť. Zverenci trénera 
Ilka odohrali dobrý prvý 
polčas, ale do vážnej gólovej 
príležitosti sa nedostali. 
Na  druhej strane niekoľko 
striel hostí zlikvidoval 
pozorný brankár Drašković. 
Po  hrubej chybe hosťu-
júcej obrany mohol skóre 

stretnutia otvoriť Kyselica, 
no netrafil poloprázdnu 
bránku. Cez prestávku sa 
v  šatni hostí konalo ,,umý-
vanie hláv“ a  do  druhého 
polčasu priam vyleteli. V 46. 
minúte sa po chybe domácej 
obrany dostal k  lopte 
kapitán Machovič, ktorý 
nekompromisne otvoril 
skóre. Následne sme mohli 
vyrovnať, keď Zajacov pokus 
Hluch iba vyrazil pred seba, 

no Rusnák v  čistej šanci 
netrafil prázdnu bránku. 
Bánovčania okamžite 
pykali, keď hostia po rýchlej 
akcii strelili Machovičom 
aj druhý gól. Domáci dreli 
a  v  74. minúte po  chybe 
obrany hostí, striedajúci 
Kmeťo peknou strelou znížil 
na  1:2. V  závere stretnutia 
hostia umnou hrou eli-
minovali snahu domácich 
o  záverečný tlak a  tesné 

vedenie si ustrážili. Sparta-
kovci si však za predvedený 
výkon zaslúžili minimálne 
bod, no naďalej doplácajú 
na  lacné chyby a  nevyužité 
gólové príležitosti.  Zostava 
Bá novce:  Draškov ić- 
Pakanec, Tabak, Hrabal 
(88.Láska), Igaz, Gábriška 
(58.Žatko), Okrucký, Kráľ, 
Daniš, Zajac, Rusnák (58.
Kmeťo), Kyselica (84.Láska). 
 (mk)

Klub dôchodcov Dolné 
Ozorovce pozýva všetkých 
seniorov a  zdravotne 
postihnutých občanov 
Bánoviec nad Bebravou 
a  okolia na  cvičenia spo-
jené s  teoretickou časťou 
do  programu POĎME 
SPOLU ZA  ZDRAVÍM. 
Cvičenia budú prebiehať 
každú stredu v Centre voľ-
ného času na Ulici Andreja 
Kmeťa č. 8 v dvoch skupi-
nách s  teoretickou časťou 
a to: prvá skupina s pohy-

bovým obmedzením bude 
cvičiť od  13.00 do  14.00 
h, teoretická časť bude 
od  14.00 do  15.00 h, 
druhá skupina bude cvičiť 
od 15.00 do 16.30 h. Príďte 
si svojou aktivitou zlepšiť 
zdravotný stav a  nespo-
liehajte sa, že to za  vás 
vyriešia tabletky! Bližšie 
informácie sa dozviete 
v  CVČ alebo osobne 
každú stredu v  CVČ pred 
začiatkom spomenutých 
aktivít. (KD)

Cvičenie seniorov v CVČ

Melas a Lastovica víťazmi turnaja v Nitre
V  poslednú septembrovú sobotu 

sa v  športovej hale v  Nitre uskutočnil 
už 37. ročník Memoriálu Jozefa Svitača 
v zápasení vo voľnom štýle. Turnaja sa 
zúčastnila takmer dvestovka zápasníkov 

a  zápasníčok z  Maďarska, Slovinska, 
Chorvátska, Česka a  Slovenska. Naša 
deväťčlenná výprava si domov odniesla 
až sedem medailí. Najviac sa darilo 
Tomášovi Melasovi a Denisovi Lastovi-

covi, ktorí zvíťazili vo všetkých svojich 
stretnutiach a stali sa tak víťazmi memo-
riálu. V celkovom hodnotení družstiev 
obsadil Mestský zápasnícky klub 
Bánovce pekné šieste miesto.    (mu,aj)

Pozemkové spoločen-
stvo Bývalí urbarialisti 
Miezgovce pozýva podiel-
nikov  na  valné zhro-
maždenie, ktoré sa bude 

konať v nedelu 21. októbra 
o  14.00 hodine v  Kul-
túrnom dome v  Miezgov-
ciach. Prezentácia členov 
začína o 13.30 h.

VZ podielnikov urbáru

 Prijmeme do  pracovného pomeru pomocnú 
silu do  kuchyne pre závodné stravovanie. Práca 
na 8 hodín denne. Mzda od 500 € brutto. Bližšie 
informácie na  t.č. 038/760 7777 alebo osobne 
na recepcii hotela Arkádia.
 Prijmeme pracovnú silu na  prácu na  parko-
visku. Práca na  4,5 hodiny denne, vhodná aj 
pre dôchodcu. Mesačná mzda cca 100 € brutto 
(v  závislosti od  počtu predaných lístkov). Bližšie 
informácie na  t.č. 038/760 7777 alebo osobne 
na recepcii hotela Arkádia.

Po prestávke s dobrým výkonom 
Duslo Šaľa – Sokol Bánovce 30:21 (15:8)

Na otvárací gól Alžbety 
Obstovej z  polovice 2. 
minúty odpovedali domáce 
štyrmi zásahmi v  rade 
v  rozpätí šiestich minút. 
Zveren k y ne  R icha rd a 
Makýša prerušili strelecký 
pôst až o  nasledujúcu 
polminútu, kedy presne zo 

sedmičky namierila Šiplá-
ková. Naše hádzanárky sa 
len ťažko presadzovali cez 
agresívnu obranu domá-
cich, ktoré si do polovice 15. 
minúty vypracovali vedenie 
10:4. O  štyri minúty mali 
Šalianky navrch o  sedem 
gólov, keď Greštiaková 

upravovala na 12:5. Aj keď 
sa Alžbete Obstovej s Matu-
šincovou podarilo skori-
govať stav na 12:7,Špendlová 
s  Pócsikovou do  odchodu 
na prestávku vrátili Duslu 
sedemgólové vedenie 15:8. 
Úvod druhého dejstva 
v yšiel lepšie domácim 
dievčatám, ktoré do  39. 
minúty ušli na  20:8. Až 
následne sme zabrali, začali 
dôsledne brániť a  hlavne 
zásluhou trhákov zakon-
čených Hollou, skorigovali 
do 50. minúty stav na 24:17. 
Ša l iank y vša k žiadnu 
drámu nepripustili a nasle-
dujúcu päť m i nútovk u 

vyhrali 5:2, čím zvýšili 
svoje vedenie na komfort-
ných 29:19. Sokol odpo-
vedal gólmi Hullmanovej 
a   M a t u š i n c o v e j ,  n o 
posledné slovo mala Šaľa, 
keď Tisajová v  polovici 
záverečnej minúty uzavrela 
skóre zápasu na konečných 
30:21. 

Zostava a  góly Sokola 
Bá novce :  Sa k a lošová , 
Bežová – Michnová 1/1, 
Bridová, Bežová 1, Galková 
1, Ráciková, Turková, Hollá 
4, Hullmanová 3, Šipláková 
4/2, A. Obstová 3, Matušin-
cová 5, K.Obstová, Vlčková. 
 (aj,mp)

Po týždňovej reprezentačnej prestávke 
nastúpili naše hádzanárky na štvrté 

tohtosezónne stretnutie MOL ligy. 
Na palubovke deväťnásobného slovenského 
šampióna v Šali sme prehrali o deväť gólov, no 
druhopolčasový výkon našich dievčat potešil. 
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Poznáme víťazov
Naj rajčina, zemiak a cuketa!

Redakcia Bánovských novín vyhlásila aj pre rok 
2018 Bánovskú záhradkársku ligu pre tri druhy zeleniny 
a tu sú tohoroční víťazi:

Naj rajčina 
1. 967 g Štefan Šuňal, Sládkovičova ulica
Naj cuketa
1. 4458 g Štefan Leštinský, Dolné Ozorovce
Naj zemiak
1. 1081 g Anna Hanková, Ulica K nemocnici

Víťazom gratulujeme a  pozývame ich na  záhrad-
kárske posedenie v utorok 16. októbra o 15.00 h v Kul-
túrnom centre Ži:va (Námestie – Dom služieb), kde im 
odovzdáme malé darčeky. Zároveň pozývame aj všetkých 
ostatných záhradkárov, ktorí sa budú chcieť s redakciou 
podeliť o svoje skúsenosti a nápady, a tak aj prostredníc-
tvom Bánovských novín pomáhať záhradkárom. 

Na  foto je sedemročná 
Eliška Šuňalová pri 
rajčinách, ktoré sú 
„sestry“ tohtoročnej 
víťazky od  pána 
Šuňala. Tú 967 g sme 
odfotiť „zabudli“ ...
Na poslednej foto je 953 
gramová „sesternica“ 
tohtoročnej víťaznej 
rajčiny, alebo ak 
chcete – dcéra minu-

loročnej víťazky 1151  g rajčiny 
s  pôvodom z  chorvátskeho 
Splitu. Táto „dcéra“ bola vypes-
tovaná v „redakčnej“ záhradke 
a  spolu s ňou ďalších asi desať 
vyše 600 gramových. Teším 
sa  na  stretnutie so všetkými, 
ktorým záhradka učarovala, 
v utorok 16.10. o 15.00 v Ži:ve...  Alena Borszéková

Bánovská 
záhradkárska liga

Tretiaci zo ZŠ Duk-
lianska v rámci spoznávania 
toku rieky Bebravy sa spolu 
so svojimi pedagógmi roz-
hodli zájsť aj k jej prameňu. 
Šesťdesiatjeden detí sa 
v tento deň ocitlo v katastri 
obce Čierna Lehota. 
Ich cieľom bolo spoznať 

miesto, kde pramení druhá 
najkratšia rieka Slovenska 
- Bebrava. Náučný chodník 
ich doviedol vysoko nad 
obec, kde sa na  severných 
svahoch vrchu Záhradčie 
prameň nachádza. Deti 
zdolali aj záverečné stú-
panie ku žliabku, z ktorého 

za  priaznivých podmienok 
vyteká životodarná voda. 
Pramienok mlčal, nebolo 
počuť jeho žblnkot. Boli 
sklamané. Pochopili však, 
aký dôležitý je dážď, kto-
rého v  poslednom období 
bolo nedostatok. Pozdĺž 
náučného chodníka sme si 

všímali posledné zachované 
mokriny, pôvodné orechové 
porasty rieky Bebravy, 
kochali sa na  fialovom 
koberci z  rozkvitnutých 
jesienok. Spoznali sme ďalší 
zaujímavý krajinársky kút 
Slovenska... 

 (zš)

Všetci, ktorí sa nezľakli 
výstupu na  horu Butkov, 
nastúpi l i 29. septembra 
na  parkovisku pred bánov-
skou nemocnicou do  troch 
autobusov, ktoré nabrali 
smer Ladce. Tu sa farníci 

z  Bánoviec vybrali ku skal-
nému Sanktuariu Božieho 
milosrdenstva, pričom sa 
cestou modlili krížovú cestu. 
Zhromaždení okolo stola 
Eucharistie prežívali spolu 
s  pútnikmi iných farností 

slávnosť svätej omše za  prí-
tomnosti vzácnej návštevy, 
biskupa z  Tanzánie (na  foto 
uprostred). V  kostolíku 
v Ladcoch ukončili putovanie 
korunkou k Božiemu milosr-
denstvu s požehnaním našich 

kaplánov Martina Mičov-
ského a Martina Viteka, ktorí 
pútnikov sprevádzali a slúžili 
im. Farskú púť zorganizovalo 
Občianske združenie Trinitas 
a  Farský úrad Bánovce nad 
Bebravou.   (jv)  

Tretiaci na výlete pri prameni Bebravy

EURO TAXI 
príjme vodičov 
do zamestnania 

na TPP 
alebo brigádne. 

Podmienky 3 roky 
vodičský preukaz skupiny B, výhodné 
platobné podmienky od 800 € do 1000 €.

Kontakt 0918 822 675.

Ak sa ma zima opýta, čo 
som robila v lete - na rovinu 
jej poviem, že som si na ňu 
ani nespomenula. Tohto-
ročné leto bolo mimoriadne 
dlhé, príjemné a  úrodné. 
Akoby sa príroda rozhodla 
dopriať nám všetko, čo 
nám po  iné roky odoprela. 
Žiadne zamrznuté čerešne, 
orechy, či marhule! Alebo 
nebodaj slivky napadnuté 
„šárkou“! Všetkého - a veľa. 
Občas sme „zhrešili“ 
banánmi za 69 centov - ale 
to len tak zo zvyku. A  keď 

sa už „uzaváraným“ gaz-
dinkám začali snívať sny 
o  sedemdecových pohároch 
- sny sladšie ako džem - 
a  vedúcu úlohu v  kuchyni 
prevzal zavárací hrniec - 
tak vtedy začali rásť ešte aj 
hríby. Čarovné, nádherné 
leto! Takže, milá Zima, 
neklaď zbytočné otázky, 
lebo sa dozvieš, že Ťa tu 
vôbec nechceme. „A kedy by 
ste zjedli toľko zaváranín?“ 
pýta sa ma Zima. Bude to 
komplikovaný rozhovor...   
 (zb)

Dnes píše Zuza.nka

Organizácia JDS z úcty k starším... 
námil s kultúrnou i vojenskou 
históriou mesta. Kremnica ich 
privítala slnkom. Tu zaujala 
mincovňa, kde každý dostal 
na pamiatku malý kremnický 
toliar. Hrad Slovenská Ľupča 
z  13. storočia spĺňal funkciu 
strážneho hradu a  teraz 
ukázal priestory plné zaují-
mavých vecí, obrazov, histo-
rických i  súčasných. Zaujala 
aj mohutná asi sedemstoročná 
Korvínová lipa. Jedno spoločné 
foto na  pamiatku a  poobede 
čaká aktívnych seniorov výlet 
lanovkou na  Novú hoľu. Tí 

zdatnejší a  odvážnejší sa 
vybrali na  túru, ostatní si 
užívali výhľady. Pamätník 
Nemecká, kde sa nachádza 
stála expozícia Represálie 
nacistov a  pr íslušníkov 
POHG na Slovensku v rokoch 
1944 – 1945, na  všetkých 
zapôsobil. Na  fotografiách 
vidieť všetku tú hrôzu hro-
madných popráv priamych 
účastníkov povstania a  ich 
rodinných pr í s lu šní kov. 
V  dedinke Hronsek históriu 
dreveného artikulárneho 
evanjelického kostola z  roku 
1725 priblížila miestna pani 

farárka. Na svojich krátkych 
výletoch sa rekreanti zastavili 
aj v  Španej doline. Jednou 
z  posledných bola návšteva 
Zvolenského zámku, kde sídli 
Národná galéria, do  ktorej 
priš la unikátna výstava 
o  otcovi Európy – Karolovi 
Veľkom a  po  400 rokoch sa 
vrátila Svätoštefanská koruna 
v  podobe dokonale vernej 
kópie. Na  prvom poschodí 
sa nachádza zbierka ikon 
z pravoslávnych a gréckokato-
líckych komunít východného 
Slovenska. Bol to opäť pre 
všetkých zážitok. Neboli to 

len výlety, ktoré spríjemňovali 
pobyt. V spoločenskej miest-
nosti Penziónu Zornička, kde 
boli ubytovaní, sa pri har-
monike vedeli dobre zabaviť, 
zaspievať, ba aj zatancovať. 
Spoločné prechádzky po okolí 
tiež urobili svoje. Aj keď 
to boli seniori z  rôznych 
dedín Bánovského okresu, 
všetci boli ako jedna rodina 
a zabudli na seniorské zdra-
votné neduhy a aj tí, ktorým 
pri chôdzi pomáhala palička, 
akoby ozdraveli a ožili... 

  J. Sokolíková 
 predsedníčka OO JDS

Dokončenie z 1. strany >>

Na horu Butkov 
zavítalo 125 farníkov
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Spoločnosť KORD Slovakia, a.s., Partizánska 73, 957 01 Bánovce nad 
Bebravou prijme do  pracovného pomeru na  plný pracovný úväzok 
zamestnanca na pozíciu energetik spoločnosti.
Požadované vzdelanie a  prax: úplné stredné odborné vzdelanie 
technického zamerania a šesťročná odborná prax v energetike, alebo 
vysokoškolské vzdelanie v technickom študijnom odbore a štvorročná 
odborná prax v energetike
Mzda: 1600 eur + variabilná zložka, � nálna čiastka závisí od relevant-
ných skúseností a znalostí kandidáta 
Miesto výkonu práce: sídlo spoločnosti 
Termín nástupu: ihneď, dohoda možná
Telefonický kontakt: 038/7604005, e-mail: kord@kordslovakia. 

Spoločnosť KORD Slovakia, a.s., Partizánska 73, 957 01 Bánovce nad 
Bebravou ponúka služby na  kompletné spracovanie podvojného 
účtovníctva, personalistiky a  miezd. Máme dlhoročné skúsenosti 
v spracovaní kompletného účtovníctva pre akciové spoločnosti a spo-
ločnosti s ručením obmedzeným. Používame účtovné programy Data-
lockW na podvojné účtovníctvo, MRP na spracovanie personalistiky 
a  miezd. Účtovnícke práce sú zabezpečované na  základe dodaných 
dokladov. Cena za služby závisí od počtu účtovných položiek (účtovná 
položka – jeden doklad), ponuku vypracujeme na mieru podľa dohody 
so záujemcom. Miesto výkonu práce: sídlo spoločnosti. Telefonický 
kontakt: 038/7604005, e-mail: kord@kordslovakia.sk.

Spoločnosť KORD Slovakia, a.s., Partizánska 73, 957 01 Bánovce nad 
Bebravou prijme do  pracovného pomeru na  plný pracovný úväzok 
zamestnanca pre prácu:
drobné opravy a údržba striech, obsluha čističky odpadových vôd. 
Požadované vzdelanie: výučný list, znalosti pri oprave striech
Mzda: 5,10 €/hod. + prémie (mesačne cca: 900 €) 
Miesto výkonu práce: sídlo spoločnosti 
Termín nástupu: ihneď 
Telefonický kontakt: 038/7604005, e-mail: kord@kordslovakia.sk.

Dopravné obmedzenia počas jarmoku po novom
Podujatia ako MňamFest a  jarný či jesenný 

jarmok sú v našom meste spojené s dopravnými 
obmedzeniami. Pre veľkú časť verejnosti sú 
to komplikácie, ktoré im znepríjemňujú cestu 
do  práce, či do  školy. Organizátori týchto 
podujatí si to v  plnej miere uvedomujú a  snažia 
sa tieto obmedzenia minimalizovať. Iste si mnohí 
obyvatelia nášho mesta pamätajú, že obchádzka 
počas jarmokov bola v minulosti vedená po ulici 
K  nemocnici a  ulica Sládkovičova bola uzavretá 
už od miesta v blízkosti Úradu práce, sociálnych 
vecí a rodiny. Postupne sa uzavretá trasa zmenšila 
po križovatku ulíc Sládkovičovej a M. R. Štefánika, 
ktorá je v súčasnosti počas jarmoku priechodná.

Na  základe podnetu od  občanov, ktorí 
apelovali na  zachovanie priechodnosti celej 
ulice Sládkovičova bola situácia prehodnotená 
a  v  rámci obchádzkovej trasy budú jednotlivé 
ulice zjednosmernené. Sládkovičova bude síce 
uzatvorená tak ako doposiaľ, no ulica M. R. 
Šefánika bude v  smere k  OR PZ jednosmerná, 
obchádzka bude pokračovať na ulicu Strážovská. 
Opačný smer jednosmerky bude z ulice Strážovská 
cez ulice Hollého a Školskú. Toto riešenie by malo 
eliminovať doterajšie kolízne situácie, najmä 
v prípade obchádzania autobusov a stojacich áut. 

Objavujú sa aj názory, že uzavretie ulice 
Sládkovičova je zbytočné a že situovanie jarmoku by 

malo byť len na námestí a na ulici Hviezdoslavova. 
Toto riešenie pripadá do úvahy v budúcom roku 
po  vyhodnotení jesenného jarmoku. Ten býval 
doposiaľ „bohatý“ na  predávajúcich, ktorí by sa 
na  námestie nezmestili. Naviac, námestie bolo 
pôvodne zo situovania jarmoku vylúčené kvôli 
možnosti znečistenia. Mňam Fest však naše 
námestie už preveril, takže v budúcnosti je možná 
aj táto alternatíva v  prípade jarmoku aj Mňam 
Festu.

Dúfame, že opatrenia, ktoré boli prijaté, 
dopravnú situáciu zlepšia a že sa opäť budeme môcť 
spoľahnúť aj na tolerantnosť obyvateľov Bánoviec. 
za organizátora podujatia Zuzana Janáčová, MsKS


